
 
 
Als geen andere sport heeft het roeien onze stad in de afgelopen decennia op de kaart gezet.  
Nationale en internationale successen van leden van Gyas, Aegir en de Hunze hebben velen  
geïnspireerd om meer te gaan bewegen. Daarnaast is het ledenaantal van de verenigingen in de  
afgelopen jaren gegroeid naar meer dan 2000.  
Met het aflopen van de exploitatie van de roeibaan in Harkstede, eind 2014, komt dit alles echter  
in gevaar. Het is onzeker of de Groninger roeiverenigingen nog wel gebruik kunnen maken van een  
roeibaan, waarmee ook het voortbestaan van de jaarlijkse Internationale Martini Regatta en  
andere wedstrijden in gevaar komt. De onduidelijkheid rondom de aanleg van een nieuwe  
roeibaan in het nog af te graven Woldmeer brengt grote onzekerheid voor de verenigingen met  
zich mee. Wethouder Istha heeft bij de O&W vergadering van 7 mei jongstleden aangegeven dat er 
geen wedstrijden kunnen worden geroeid op het toekomstige Woldmeer. 
Student en Stad maakt zich hierdoor zorgen over de toekomst van de competitieve roeisport in 
Groningen . 
 
1. Delen de andere partijen de mening van Student en Stad dat de roeisport een belangrijk onderdeel  
is van het Groningse sportaanbod zowel qua breedte als topsport? 
 
2.Delen de andere partijen de mening van Student en Stad dat het aflopen van de exploitatie van de  
roeibaan in Harkstede niet mag leiden tot het, al dan niet, tijdelijk ontbreken van een  
roeibaan? 
 
3. Wat vinden de andere partij ervan dat de roeiverenigingen het gevoel hebben dat ze niet gehoord 
worden door het college? 
 
4. Zijn de andere partijen het met Student en Stad eens dat de Groninger roeiverenigingen in de 
komende jaren beschikking dienen te hebben over een roeibaan waarop nationale en internationale 
wedstrijden gehouden kunnen worden? 
 


